
    Bestyrelsesmøde. 

 Tilstede : Ulla, Maj-Britt, Camilla og Jeanette.                                                                              02-04-2024 

✓ Siden sidst: 

✓ Bestyrelsen er blevet et medlem mindre, Ulla er trådt ind som bestyrelsesmedlem i stedet 

for.  Jeanette tager p.t. referat 

 

✓ Der har været hærværk – graffiti- i vores område i kælderdørene ved blok 14 – 18. 

Det er sket mandag aften/natten til tirsdag i ugen op til påske. Skal det anmeldes? 

Vi snakker om at lave både et nyhedsbrev og et Obs-brev; hvor vi gør opmærksom på det 

hærværk der har været, f.eks. at man følger op på hvem der går rundt, sine egne unge 

mennesker heromkring og hvad det kommer til at koste! 

✓ Vi vil undersøge om det er muligt at lave et punkt specifikt omkring hærværk i husordenen. 

Kan vi pålægge adressen /matriklen hvor vedkommende er på besøg eller bor? Vi beder RF 

om at undersøge det. 

✓ Vi har haft lidt udfordringer i mailkorrespondancer, så fremover er det aftalt at alle sender 

mail til alle. Husk også at inkludere Rikke Fløjborg, ved relevans. 

✓ Vi skal ha 2 forskellige møder et med markvandringspunkter som holdes på tirsdag kl 07.00 

og et specifikt for renoveringsprojektet dato aftales på tirsdag. 

✓ Vi har holdt et møde hvor vi snakkede om team 2, rep.møde, sammenlægning m.m. 

✓ Vi debatterer en sag. 

✓ Vi debatterer holdninger og principper hverdagen her i området. Hvornår blander vi os?  

Som bestyrelse skal vi varetage alle beboere, men ikke være politimænd      . 

 
• Nuværende projekter:  

 

✓ Markvandringspunkter tirsdag den 9 april kl.07 .00 mødested varmemestrenes kontor, 

Slotsvængevej. 

✓ Husorden, kigges på til næste møde med rettelser. 

✓ Renoveringsprojekt 

✓ Nyhedsbrev: Camilla vil gerne lave et udkast til først i maj 

 

✓ Kommende projekter  

✓ Forslag til afdelingsmødet 

 

Næste møde den 23. april kl 16.15 – husk at tjekke husorden       
✓ Markvandring 

✓ Husorden 

✓ Renovering 

✓ Afdelingsmøde samt punkter 

 


